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Abstract (en)
In a method for the automatic piecing of a fibrous web to form a sliver, for example in a card, the fibrous web delivered by a roller device is collected
at least partially by a web transport device and transported further, in the starting phase the unusable fibrous web is fed to a conveyor device and
the unusable fibrous web coming out of the conveyor device is removed, in the piecing phase the usable fibrous web is surrounded by a funnel and
shaped to form a sliver, and the sliver coming out of the funnel is fed to a pair of draw-off rollers. To make automatic piecing possible in a reliable
and fault-free way, in the starting phase the fibrous web is conveyed at a uniform speed, in the piecing phase the fibrous web is converted into a
sliver by being contracted in a collecting funnel, the sliver is severed above the conveyor device, and the sliver end coming out of the collecting
funnel is introduced into the nip of the draw-off rollers as a result of the displacement of the collecting funnel and/or of the draw-off rollers. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem Verfahren zum automatischen Anspinnen eines Faserflors zu einem Faserband, z. B. bei einer Karde, wird der von einer
Walzeneinrichtung abgegebene Faserflor mindestens teilweise von einer Flortransporteinrichtung gesammelt und weitertransport, in der Startphase
der unbrauchbare Faserflor einer Fördereinrichtung zugeführt und der aus der Fördereinrichtung austretende unbrauchbare Faserflor entfernt, in
der Anspinnphase der brauchbare Faserflor von einem Trichter umfaßt und zu einem Faserband geformt und das aus dem Trichter austretende
Faserband einem Abzugswalzenpaar zugeführt. Um ein selbsttätiges Anspinnen auf sichere Weise und störungsfreie Art zu ermöglichen, wird in der
Startphase der Faserflor mit einheitlicher Geschwindigkeit gefördert, in der Anspinnphase der Faserflor durch Einengung in einem Sammeltrichter
in ein Faserband überführt, das Faserband oberhalb der Fördereinrichtung durchgetrennt und das aus dem Sammeltrichter austretende Bandende
durch Verlagerung des Sammeltrichters und/oder der Abzugswalzen in den Walzenspalt der Abzugswalzen eingeführt wird.
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